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Vad har hänt med Regionens personalpolitik? 
 
Den krisartade situationen vad gäller personalförsörjning inom hälso-och sjukvården i 
regionen är väl känd. Ett återkommande tema är personalens upplevelse av att 
sjukvårdsledningen inte lyssnar på deras signaler kring de problem man har och att 
ledningen inte heller är intresserade av de förslag till förändringar man ger. Detta gäller i 
princip alla personalkategorier. 
Likaså beskriver chefer på ”golvet”, de som ansvarar för den dagliga driften av olika enheter, 
att man inte har mandat att bestämma över viktiga frågor. Det kan vara frågor om 
ledigheter, scheman och löner. Man hänvisas i stället till mellanchefer som inte heller tycks 
ha några mandat utan allt skall beslutas ”högre upp”. 
 
Med hänvisning till ovanstående ställer jag följande fråga till regionrådet Peter Olofsson: 
 

- När skall den politiska ledningen och sjukvårdsledningen på allvar börja lyssna på 
regionens personal? 

 
Lars Jacobsson (L) 
 
 
   

 


